
Srednja šola je velika prelomnica v življenju najstnika in tudi jaz sem bila ob vstopu v prvi letnik 
prestrašena, čeprav polna pričakovanj.  A strah je bil zaman, saj so me prav vsi profesorji, tako kot 
tudi vse ostale dijake, lepo sprejeli in nam skozi leta stali ob strani, se nam prilagajali ter nam 
pomagali.  
 

Kljub temu, da so nas predvsem zadnje leto, »strašili« z maturo, se je ne bojte, saj se jo da s  
sprotnim učenjem opraviti z odliko. 
  

Na srednješolska leta me veže veliko lepih spominov in kljub težkim dnevom in obupovanju ob 
reševanju maturitetnih pol ne pozabite, da za dežjem vedno posije sonce. 
 

Katja Kos 
 


